



April, 26<sup>th</sup> 2022

Madrid, Spain

## LETTER OF AUTHORIZATION

Авторизационное письмо

Herewith, **NUEVA FEDESA, S.A.** having its principal office in Avenida de Madrid, 45, 28500 Arganda del Rey, Madrid, Spain, in the person of **Mr. Oscar Barbero Martínez, Commercial Manager**, grants the **exclusive distribution rights** to **LLC INTEL MEDICAL GROUP** with the principal office at 15 Savvinskayanab., 119435, Moscow, Russia, for marketing, distribution, sales and technical service of the **NUEVA FEDESA, S.A.** dental units designed and manufactured, on Russian Federation territory.

This authorization is valid until it's will be called back in the same manner.

Настоящим, **NUEVA FEDESA, S.A.**, юридический адрес Avenida de Madrid, 45, 28500 Arganda del Rey, Мадрид, Испания, в лице г-на Оскара Барберо Мартинеса, Коммерческого директора, предоставляет права эксклюзивного дистрибьютора ООО "ИнтелМедикалГрупп", юридический адрес Россия, 119435, Москва, Саввинская наб., 15, на маркетинг, распространение, продажу и техническое обслуживание стоматологических установок, разработанных и изготовленных **NUEVA FEDESA, S.A.** Данная авторизация действительна до тех пор, пока не будет отозвана таким же образом.



**Oscar Barbero Martinez**

**Commercial Manager**

**NUEVA FEDESA, S.A.**